
Schriftelijke vragen over de centrumvisie en de ontwikkelingen rondom het  ABN AMRO 
gebouw op de hoek Zijstraat/

1. Klopt het verhaal op Aalsmeer vandaag van 2 mei met als titel “Kabout en Van 
Rijn stonden positief tegenover ABN-AMRO plannen”? 

a. Zo nee, welke onderdelen kloppen niet?
2. Klopt het dat het college van B&W op 5 juli 2021 actief heeft gelobbyd om een 

woningbouw vergunningen/plan in te dienen bij de gemeente? 
a. Aan wie is het betreffende mailtje gedateerd van 5 juli 2021 zoals 

gepubliceerd op Aalsmeer Vandaag gericht?
b. Wat is vanuit het college de reden om dit verzoek te doen?
c. Is dit een gebruikelijke gang van zaken, komt dit vaker voor?

3. Welk collegebesluit ligt eraan ten grondslag om dit verzoek te doen, en op welke 
datum is dit besluit genomen?

4. Er lijkt een tegenstelling te bestaan tussen het mailtje gedateerd van 5 juli 2021 
zoals gepubliceerd op Aalsmeer Vandaag en de raadsbrief van 7 februari 2023. 
Welke informatie is feitelijk juist?

5. Wil het college per omgaande een schriftelijk feitenrelaas aan de raad sturen over 
het bouwplan ABN AMRO en de bijbehorende correspondentie en eventuele 
vergunningen vanaf de vaststelling van de centrumvisie tot heden, waarbij 
aandacht wordt besteed aan het proces tot verwerking tot bestemmingsplan en 
parallel de aanvraag van het woningbouwproject ABN Amro? Graag compleet 
met de bescheiden.

6. In de raadsbrief van 7 februari is gesproken over het ingrijpen in de ambtelijke 
AA-organisatie. Welke ingrepen hebben hier plaats gevonden en wat was de 
reactie hierop van de AA-organisatie?


